

Zeitschrift: Textiles suizos [Edición español]
Herausgeber: Oficina Suiza de Expansiòn Comercial
Band: - (1962)
Heft: 4

Artikel: Carta de Nueva York
Autor: [s.n.]
DOI: <https://doi.org/10.5169/seals-797445>

Nutzungsbedingungen

Die ETH-Bibliothek ist die Anbieterin der digitalisierten Zeitschriften. Sie besitzt keine Urheberrechte an den Zeitschriften und ist nicht verantwortlich für deren Inhalte. Die Rechte liegen in der Regel bei den Herausgebern beziehungsweise den externen Rechteinhabern. [Siehe Rechtliche Hinweise.](#)

Conditions d'utilisation

L'ETH Library est le fournisseur des revues numérisées. Elle ne détient aucun droit d'auteur sur les revues et n'est pas responsable de leur contenu. En règle générale, les droits sont détenus par les éditeurs ou les détenteurs de droits externes. [Voir Informations légales.](#)

Terms of use

The ETH Library is the provider of the digitised journals. It does not own any copyrights to the journals and is not responsible for their content. The rights usually lie with the publishers or the external rights holders. [See Legal notice.](#)

Download PDF: 18.05.2025

ETH-Bibliothek Zürich, E-Periodica, <https://www.e-periodica.ch>



Carta de Nueva York



(Swiss Fabric and Embroidery Center)

Les décorateurs des Etats-Unis proposent des ensembles d'articles brodés dans le même style et avec monogramme pour la chambre à coucher et la salle d'eau. Nous voyons ici, exposés par le bureau de New York de l'Office de propagande de l'industrie suisse du coton et de la broderie, des assortiments composés de rideaux, draps de lits, tapis de bain, serviettes de toilette, etc. qui donnent aux intérieurs une note originale de haute distinction.

United States decorators are offering coordinated bath and bedroom appointments, monogrammed and tastefully embroidered in the same style. Pictured here, displayed by the Swiss Fabric and Embroidery Center in New York, are two striking suggestions consisting of curtains, bed sheets, bath-mats, towels, etc., which will give homes an original, highly distinctive look.

TOBLER FRÈRES & CIE S.A., TEUFEN
Broderies / Embroideries
Serviettes de toilette / Towels:
Smith & Weigler, Inc., New York City

Voici une vue d'une remarquable décoration de vitrine consacrée aux broderies suisses dans le grand magasin Lord & Taylor, New York City, due à la collaboration entre l'Office de propagande et Mrs. Boucher, acheteuse pour les tissus au mètre de Lord & Taylor.

Here is a view of a remarkable window display devoted to Swiss embroideries in the famous Lord & Taylor store in New York City, the result of the collaboration between the Swiss Fabric and Embroidery Center and Mrs. Boucher, Lord & Taylor's fabric buyer.





METTLER & CIE S.A.,
SAINT-GALL
Brocart de coton
Cotton brocade
Modèle Philip Hulitar, New York
Bijoux de / Jewellery by Cartier,
New York



METTLER & CIE S.A.,
SAINT-GALL
Brocart de coton
Cotton brocade
Modèle Wilson Folmar pour Edward
Abbott
Bijoux de / Jewellery by Cartier,
New York

EISENHUT & CO., GAIS
Organdi brodé
Embroidered organdy
Organdi bordado
Bestickter Organdy
Modèle Sam Landorf & Co.,
New York

